
Školská rada Havlíčkova gymnázia 
Havlíčkovo gymnázium, Štáflova 2063, Havlíčkův Brod 

 

 
Zápis z jednání Školské rady Havlíčkova gymnázia, Havlíčkův Brod, 
Štáflova 2063 (dále jen “ŠR GHB”) ze dne 3. května 2007 
 
Přítomni:  Bc. Jan Schneider, Mgr. Romana Suchá, Mgr. Jan Štefáček, Mgr. Danuše Vejrová, Mgr. Jiří 

Rojka (opustil jednání před hlasováním ŠR) 

Hosté:    Mgr. Milan Novák (ředitel), Mgr. Eva Sobotková (předsedkyně ZO OS) 

 
Projednávané záležitosti: 
 
1) Rozpočet 

Dle zákona č. 561/2004 Sb. § 168 odst. 1 (bod f)  předložil ředitel školy Mgr. Milan Novák ŠR 
Havlíčkova gymnázia k projednání návrh rozpočtu Havlíčkova gymnázia na r. 2007. Nejprve k tomuto bodu 
vystoupila Mgr. Eva Sobotková a informovala ŠR o plošném snížení osobních příplatků zaměstnanců o 75 % 
z tarifního nárůstu k 1. 1. 2007. Mgr. Sobotková uvedla, že považuje za netaktní snížení platů  v době, kdy 
jsou na učitele kladeny zvýšené nároky a v důvodech pro odebrání příplatku je uvedeno, že pominuly důvody 
pro jeho udělení. Právě tato formulace evokuje dojem, že kvalita odváděné práce poklesla, jelikož stanovení 
výše osobních příplatků bylo dosud zdůvodněno „vzhledem ke kvalitě plnění pracovních úkolů, výsledkům 
vzdělávací a výchovné práce a s ohledem na přidělené mzdové prostředky na platy na rok 2006“. 

Následně ředitel školy Mgr. Milan Novák seznámil ŠR s rozpočtem školy a podrobně se věnoval 
jednotlivým kapitolám. ŠR vyjádřila nespokojenost se současným stavem vybavenosti školy počítačovou 
technikou a konstatovala, že ani tento rok nepřinese vyrazné změny. Ředitel školy dále informoval o 
důvodech plošného snížení osobních příplatků z důvodu nedostatku finančních prostředků.  

K tomuto bodu přijala ŠR usnesení č. 2/2007 (viz. příloha). 
 
2) Protipožární dveře 

Ředitel školy na minulém jednání ŠR (16.1.2007) doplnil informace k  průběhu financovaní této 
investiční akce: druhá faktura, v níž bylo uplatněno penále, byla vystavena tři dny před proplacením, tj. 
11.12.2006 (celková částka cca 21 500 Kč, po odečtení penále cca 16 500 Kč). Vzhledem k tomu, že 
zástupcům rodičů v ŠR nebylo z dosavadních informací zřejmé, jak vlastně bylo s finančními prostředky 
nakládáno a ve vyjádřeních p. ředitele od října 2006 vidí rozpory, požádal Bc. Schneider o možnost 
nahlédnout do účetních dokladů, s čímž ředitel školy souhlasil. Při následném nahlédnutí do účetních dokladů 
zjistil Bc. Schneider, že dodavatel zakázky vystavil v srpnu 2006 dvě faktury, které byly proplaceny v plné 
výši. Možnost zhotovení kopie faktury, v které mělo být uplatněno penále, byla Bc. Schneiderovi odmítnuta. 
Bc. Schneider informoval ředitele o zvažování trestního oznámení za neoprávněné nakládání se svěřením 
majetkem. 

Vzhledem ke zmatečnosti informací podávaných ze strany Mgr. Nováka a vzhledem k tomu, že 
průběh celé kauzy není zřejmý, přijala ŠR usnesení č. 3/2007 (viz. příloha). 
 
3) Charitativní sbírka pro organizaci Modré dny 

Na minulém jednání ŠR sdělil ředitel školy, že má k dispozici podklady pro vyúčtování vybraných 
finančních prostředků a že vyúčtování sbírky bude presentováno na webových stránkách školy. Mgr. Suchá 
upozornila ředitele školy na rozpor mezi informacemi podanými na minulém jednání ŠR a informacemi 
zveřejněnými na webových stránkách školy.  
 
4) Rozprava 

Na žádost členů ŠR podal Mgr. Novák informace o projektech Comenius 1, Arion, Nadace Konrada 
Adenauera, Česko – německý fond budoucnosti a výměnný pobyt ve Finsku.  

Mgr. Štefáček poděkoval vedení GHB za uspořádání přednášky egyptologa Dr. Jaromíra Málka na 
téma staroegyptská kultura. Akce se uskutečnila 20. 4. 2007 v Skautském klubu a zůčastnila se jí stovka 
studentů. 
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V Havlíčkově Brodě dne 3. 5. 2007 

Zapsala: Mgr. Romana Suchá 

 
 
 
 
Ověřil:  .......................................................... 
 Mgr. Jan Štefáček 
 člen Školské rady GHB 

 
  .......................................................... 
  Mgr. Romana Suchá 
  předsedkyně Školské rady GHB 


